

Dear Parent,

We would like to notify you that the final exams will start at school for grades from 4 To 12 starting from Sunday 12/5/2025 during the school day hours.

- Grades from 1 To3 Will be assessed from 1/5/2025 during the school regular day, Last day will be Wednesday 14/5/2025.
- Starting from Thursday 15/5/2025, students' written exams will start at 6:45 a.m. Students have to be at the school campus from 6:30 a.m.... the end of the exam will be according to the exam schedule.

Kindly adhere to the following rules:

1. Absence and delay are prohibited during the final exams. Be advised that the student cannot redo the test unless they provide a permission from the Ministry of Education.
2. The students' dismissal for both sections will be after the exam time; students can never leave before this time.
3. Students are required to bring their own stationery and mathematical instruments.
4. Students of Grade 4→ 12 must use blue pens only. **Pencils and Erasable Pen are not allowed.**
5. Grade 7→ 12 can use **Pencils during English and Science Exams when needed.**
6. Students must wear the school uniform during the test days.
7. Starting from 15/5/2025, the school is not responsible for students who stay at campus after the exam time, so kindly pick up your children on time.

المكرم ولي الأمر :

نحيطكم علماً بأن الاختبارات الفصلية للصفوف من الرابع الى الثاني عشر ستبدأ من يوم الاحد الموافق 12 مايو 2025 خلال الدوام الدراسي.

- الصفوف من الاول الى الثالث سيتم اختبارهم خلال اليوم الدراسي ابتداء من 1 مايو 2025 ؛ و اخر يوم اختبارات سيكون يوم الاربعاء الموافق 2025/5/14.
- ابتداءً من يوم الخميس الموافق 2025/5/15 سيبدأ الاختبار من الساعة 6:45 صباحاً على أن يكون الحضور الساعة 6:30 صباحاً ؛ ونهاية الاختبار ستكون طبقاً لجدول الاختبارات.

نرجو الالتزام بما يلي :-

- 1- يمنع منعاً باتاً الغياب والتأخير خلال أيام الاختبارات النهائية ، علماً بأنه لن يتم إعادة اي اختبار إلا بموافقة إدارة التعليم .
- 2- خروج الطلاب / الطالبات موحد للجميع وذلك بعد انتهاء موعد اللجان ولا يسمح بخروج الطلاب / الطالبات قبل هذا الموعد نهائياً.
- 3- إحضار الأدوات المدرسية الخاصة بكل طالب – الآلة الحاسبة في الاختبارات المطلوبة لها .
- 4- الصفوف من الرابع إلى الثاني عشر يجب الالتزام بالكتابة بالقلم الأزرق الجاف يمنع الكتابة بالقلم الرصاص والقلم الأزرق القابل للإزالة.
- 5- الصفوف من السابع إلى الثاني عشر يسمح لهم باستخدام القلم الرصاص في اختبارات اللغة الإنجليزية والعلوم في حال الحاجة.
- 6- نؤكد على التزام الطلاب / الطالبات بارتداء الزي المدرسي خلال أيام الاختبارات.
- 7- المدرسة غير مسئولة عن الطلاب / الطالبات بعد انتهاء موعد اللجان المحدد بالجدول؛ لذا يرجى منكم الحضور لاصطحاب أبنائكم في الوقت المحدد.



Gr.2(H)

Date	Time	Subject	Requirements
Thursday 1/05/2025	During school day	Writing	“Poetry” Writing Booklet: pp.48-53 + Cycle 5 Booklet: pp.12,13,14 +Students will be asked to write a poem about their <u>favorite pet</u> , or any <u>thing from the nature</u> .
Tuesday 6/05/2025	During school day	Social Studies	Unit 6 Lessons 2,3,4 pp. 194-211 +The Related Revision Booklet
Wednesday 7/05/2025	During school day	Islamic	محبة الرسول (ص 12 – 13) تصديق الرسول (ص 14-15-16) السجود والرفع منه (ص 29-30-31-32) التشهد الأول والأخير (ص 35-36-37-38)
Sunday 11/05/2025	During school day	English	myView Book Read “Where Do They Go in Rain or Snow?” (pp.554-573) + 575,576 Grammar: pp. 582,624 Spelling: pp. 468,469,588 Practice workbook Grammar: pp.169,182 Spelling: pp.142,147,177,186 Vocabulary: 172 Cycle-5 Booklet The Related Revision Booklet + Unseen Passage related to the story’s skill “Elements of Drama”
Monday 12/05/2025	During school day	Science	Topic 5 -Lesson 4 : Animals Can Help Plants Reproduce? P.(176 : 177) Topic 6 -Lesson 1 : Identify Habitats P.(198 :199) Topic 6 -Lesson 2 : Living Things in Land Habitats P.(206 : 209) Topic 6 -Lesson 3 : Living Things in Water Habitats P. (212 : 215) Given Home works and Worksheets
Tuesday 13/5/2025	During school day	Arabic	دروس وسائل الاتصال الكتاب ص 74-75-76-77-78-80-82-83 المذكرة ص 58-59-60-61-62-63-64-65 درس أحب أن أكون الكتاب ص 99-100-101-102-103-106 المذكرة ص 70-71-72-73-74-75-76-77
Wednesday 14/05/2025	During school day	Math	Topic 12: Measuring Length L 12-5: Measure with Centimeters L 12-6: Centimeters and Meters L 12-7: Measure Length Using Different Metric Units L 12-8: Compare Lengths Topic 13: Shapes and Their Attributes L 13-1: 2-Dimensional Shapes L 13-2: Polygons and Angles L 13-4: Cubes Topic 15: Graphs and Data L 15-1: Line Plots & All related worksheets